
El s�ndic estudiar� el projecte del por t de Tossa per detectar

si hi ha irregularitats

Rafael Rib� ja ha demanat la documentaci� a la plataforma Diem No i a

l'equip de govern (TU)

El s�ndic de greuges, Rafael Rib�, estudiar� la documentaci� relacionada amb el projecte de construcci� d'un

por t, un hotel de cinc estrelles i quatre xalets de luxe a Tossa de Mar, per determinar si existeixen o no possibles

irregularitats. Segons va conf irmar l'Of icina del S�ndic, en un principi tamb� es volia estudiar tot el proc�s

relacionat amb la consulta popular prevista pel 20 de novembre i que f inalment va ser suspesa pel Jutjat de

Girona [http://www.diaridegirona.cat/selva/2016/11/15/jutge-suspen-consulta-sobre-por t/814720.html]. Justament

aquesta intervenci� judicial va ser -segon l'of icina- el motiu pel qual s'ha arxivat aquest estudi.

Respecte al projecte, Rib� ja ha demanat a la plataforma Diem No i a l'equip de govern (TU) que facilitin

informaci� relacionada amb el mateix, per tal de poder estudiar-la. Segons va conf irmar ahir l'alcaldessa, Gisela

Saladich (TU), el S�ndic els va solálicitar el 23 de novembre, documentaci� sobre el grau de protecci� de la zona

on es vol desenvolupar tota aquesta obra. ÇEls vam respondre el dia 29 de novembre facilitant els papers

requerits amb mapes i gr�f ics on queda clar que �s zona urbanitzable i que no �s PEINÈ, va precisar Saladich.

Visita al local del No

Per la seva par t, la presidenta d'Amics de Tossa i representant de la plataforma Diem No, Maria Eug�nia Serrat,

va explicar ahir que tenen previst fer arribar al s�ndic tota la documentaci� de la qual disposen, el dilluns de la

pr�xima setmana. ÇTenim molt material entre papers i gravacions i volem prepar-la b�È, va dir Serrat qui va

relatar que va ser el mateix Rib�, qui els va visitar, abans de la consulta, al local on feien campanya en contra

del projecte. ÇEl S�ndic va mostrar un inter�s especial en tot aquest tema. Suposo que ell tamb� devia trobar

estranya la seguretat amb la qual els promotors asseguraven que tot aix� es far�, sense ni haver-se fet la

votaci�È va explicar la por taveu d'Amics de Tossa qui va precisar que va ser Rib� qui els va solálicitar que li fessin

arribar informaci�.
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